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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 24  iunie  2015, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 

 
 

 Lucrările şedinţei încep la ora 12
00

 în prezenţa a 21  consilieri din numărul total al 

membrilor Consiliului. 

 Prin Dispoziţia nr.1252 din 18 iunie 2015 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

ordinară a Consiliului local din data 24 iunie 2015, ora 12
00

, care are loc în sala de 

şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  

       

1. Oprişan Gigi 

2. Cartojan Dan Liviu 

3. Dinu Ionel 

4. Truică Liliana 

5. Ilie Clement 

6. Ciulacu Mirela 

7. Badea Ionuţ 

8. Gâdea Gheorghe 

9. Preda Petronela Daniela 

10. Măroiu Marian 

11. Vladu Alexandru 

12. Pârlea Victor Constantin 

13. Spoială Slav Gheorghe 

14. Ciobanu George Daniel 

15. Bălănean Viorel  

16. Gărgărea Dumitru 

17. Popazu Liviu 

18. Velicu Florian 

19. Dinu Cristina Elena 

20. Cepraga Cornel Sorin 

21. Cioacă Ionuţ 

 

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Dinu Ionel, ales prin H.C.L. nr.212 din 28  mai 

2015. 
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Domnul consilier Dinu Ionel:  Stimaţi colegi, cred că aţi venit bine pregătiţi pentru 

şedinţa de astăzi! Sărut mâna! Bună ziua, domnilor! Domnule secretar, cvorum avem? 

Domnul secretar Roşu Petre: Sunt prezenţi toţi consilierii, şedinţa este constituită 

legal. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Supun la vot procesul verbal al şedinţei ordinare din 

data 28 mai 2015. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri?  

Se a probă, în unanimitate. 

Supun la vot procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 15 iunie 2015. Cine 

este pentru? Împotrivă? Abţineri?  

Se aprobă, în unanimitate. 

Trecem la ordinea de zi! Aţi luat la cunoştinţă, sunt 33 de puncte plus o informare. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule preşedinte, dacă îmi permiteţi! Având în 

vedere că până la această oră, nu avem pentru punctul 8 al ordinii de zi – aprobarea 

organigramei de la Poliţia Locală, nu este sosit avizul de la Agenţia Naţională a 

Funcţionarilor Publici şi care este un document necesar şi obligatoriu, vă rog să scoateţi 

de pe ordinea de zi acest punct şi va fi reprogramat la o viitoare şedinţă, o extraordinară 

sau ordinară. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Supun la vot ordinea de zi. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi ordinea de zi a fost aprobată. 
 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Societatea Naţională de Cruce Roşie - Filiala Giurgiu şi 

Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru:Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 

doamnei Cernea  Florica, necesar fiicei sale Cernea Laura 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în administrarea 

societăţii GIURGIU SERVICII LOCALE S.A., a unui număr de 40 bănci şi 100 

coşuri de gunoi stradale şi a 100 sisteme de prindere 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru:Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea taxei de eliberare a Licenţei de 

traseu pentru transportul public local prin curse regulate şi curse regulate 

speciale în Municipiul Giurgiu, pentru anul 2015 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Organigramei şi 

Statului de funcţii pentru Aparatul de specialitate al Primarului Municipiului 

Giurgiu şi Direcţia de Evidenţă a Persoanelor 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru:Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: La analiza organigramei nu a existat o 

diferenţă foarte mare de număr şi ca atare, am considerat că e necesar să fie avizul 

favorabil. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 6: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 

în sumă de 5.000 lei, domnului Nedelcu Mihai din Giurgiu 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 7: proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de reorganizare a 

Societăţii Comerciale Administraţia  Domeniului Public şi Privat Giurgiu S.A. 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a solicitat executivului 

să prezinte care este situaţia în momentul de faţă. Acesta a arătat faptul că unitatea este în 

reorganizare, în luna septembrie se va stabili de către comitetul juridic, de judecătorul 

sindic se va stabili situaţia acestei societăţi. Sigur că propunerea va fi aceea de a intra în 

normalitate, Comisia a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Având în vedere că sunt anagajatul unei 

societăţi comerciale care are calitatea de executor chirografar, pentru a nu fi suspectat de 

interes, de conflic de interese, nu voi vota, nu voi participa la dezbaterile acestui punct. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 8: proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei şi a Statului de 

Funcţii ale Direcţiei Poliţiei Locale a Municipiului Giurgiu, prin reorganizare 

 -  retras  

 

Punctul 9: proiect de hotărâre privind stabilirea suprafeţelor de teren, a unor 

străzi situate în intravilanul Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Vladu Alexandru:Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 10: proiect de hotărâre privind acceptarea de către Municipiul Giurgiu a 

unei donaţii constând în terenul - drum de acces în suprafaţă de 1.069,00 mp., 

situat în intravilanul Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 11: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în administrare a 

Punctului Termic 35, către Centrul Cultural „Ion Vinea” Giurgiu 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 12: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosinţă 

gratuită a obiectivului de investiţii „Amenajare spaţiu de agrement în Parcul 

BACIU”, către societatea GIURGIU SERVICII LOCALE S.A. 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 13: proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în 

domeniul privat al Municipiului Giurgiu, a unor panouri solare în vederea 

dezafectării 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Aş vrea câteva lămuriri legate de modul 

în care se va face această dezafectare, cine va intra bunurile…. Noi am solicitat nişte 

lămuriri în timpul comisiei şi nu au fost prezentat întocmai. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nimic nu se va face în afara legii, se va consitui o 

comisie care va inventaria, va face dezafectarea…. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Bunurile! Ce se va întâmpla cu ele? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Bunurile le vom aduce, pentru că este vorba de 

acele panouri solare de la blocurile, dacă nu mă înşel, Negru Vodă. Locatarii şi-au 

manifestat intenţia şi ne-au transmis că nu mai doresc să le folososească întrucât de ani de 

zile nu folosesc obiectului pentru care au fost montate. Le crează disconfort pentru faptul 

că prin modul de amplasare pe terasa blocurilor au creat distrugerea hidroizolaţiei. Drept 

urmare, neavând obiectul pentru care au fost făcute, să se folosească de acel obiect. Deci, 

ele nu mai produc apă caldă de ani de zile, chiar încurcă şi ne-au cerut să le luăm de 

acolo. Drept urmare, fiind trecute în domeniul public al municipalităţii se va face toată 

procedura pentru dezafectarea acestora şi se vor duce… Noi, de obicei le-am refolosit, 

părţi din ele, când am reparat în alte zone unde a existat astfel de investiţii, în Policlinică 

sau în alte zone. Deci, nu s-au aruncat, s-au folosit părţi din ele, tronsoane din acele 

panouri solare şi s-au refolosit pentru repararea altora unde locatarii au cerut. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Mulţumesc! 

 

Punctul 14: proiect de hotărâre privind constatarea încetării unui contract de 

concesiune încheiat între Municipiului Giurgiu şi Societatea Comercială 

GIURGIU BIOMASS HEAT & POWER S.R.L. 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil, cu următoarea precizare: executivul va efectua demersuri legale în vederea 

întocmirii formalităţilor pentru încasarea creanţelor din contractul de concesiune 

nr.2508/08.01.2015. E discuţia că acest contract s-a derulat, acest agent nu şi-a plătit nici 

un leu din creanţe şi ca atare s-a solicitat să facă demersurile pentru încasarea acestor 

bani. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule Spoială este obligaţia administrativului 

de a face acest lucru. 
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Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Nu s-a arătat în intenţie şi în material 

această obligaţie foarte clară şi noi am considerat că e necesar să vă reamintim acest 

lucru. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 15: proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie 

publică deschisă cu strigare a unui teren ce aparţine domeniului public al 

municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Badea Ionuţ Mugurel: Comisia de urbanism a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Bălănean Viorel:  Rog pe cei care au întocmit documentaţia să o 

facă mai cu grijă. Acolo, în desenul de la cadastru sunt două locaţii indicate şi ne induc în 

eroare. De fapt, e vorba numai de un teren, nu de două. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da. Dacă îmi permiteţi, au fost două cereri, una a 

întrunit condiţiile necesare privind spaţiul, cea de-a doua nu. Materialul fusese iniţial 

gândit pentru două, dar pentru că unul nu a îndeplinit condiţiile de spaţiu, de vecini, s-a 

scos. A rămas materialul cu două. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Sunt două cereri pe aceeaşi locaţie. Eu aşa am 

înţeles. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu, erau cereri pe două locaţii. 

Domnul Trăistaru Cristian: Exact ce v-a explicat şi domnul primar, au fost 

solicitate două locaţii, una a îndeplinit condiţiile din punct de vedere urbanistic, una , nu. 

Domnul consilier Dinu Ionel: V-aţi lămurit? Cine este pentru? 21 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 16: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării avizului de principiu 

în vederea întocmirii studiului de oportunitate şi caietului de sarcini pentru 

organizarea şi desfăşurarea procedurii de concesionare prin licitaţie publică a 

unui teren situat în municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  
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Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Badea Ionuţ Mugurel: Comisia de urbanism a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 17: proiect de hotărâre privind recalcularea chiriei şi prelungirea 

duratei contractelor de închiriere care au ca obiect locuinţe pentru tineri, 

destinate închirierii, realizate de către Agenţia Naţională pentru Locuinţe 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 18: proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate şi 

caietului de sarcini şi instrucţiunilor pentru organizarea şi desfăşurarea 

procedurii de concesionare prin licitaţie publică a terenului în suprafaţă de 

50,00 mp., situat în Municipiul Giurgiu, adiacent strada Portului nr.5 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Badea Ionuţ Mugurel: Comisia de urbanism a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 19: proiect de hotărâre privind aprobarea cesiunii contractului de 

concesiune nr.7.804/17.05.2005, încheiat între Municipiului Giurgiu şi 

Societatea Comercială NICOS S.R.L. Giurgiu 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? 
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Domnul consilier Bălănean Viorel: Nu am prea văzut posibilitatea în contract de a 

se cesiona, nu era înscrisă. Sigur, e voinţa concesionarului, dar…. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Daţi-mi voie să vă răspund şi o să las şi Direcţia 

Patrimoniu. Şi eu am pus întrebarea aceasta la vremea respectivă, de ce concesionează, de 

ce? Pentru faptul că aceeaşi persoană a cumpărat ambele societăţi. Era acţionar într-o 

societate şi între timp a cumpărat acţiunile şi la a doua societate. Deci, este aceeaşi 

persoană care este acţionar şi la una şi la cealaltă şi a cerut contractul care-l avea să treacă 

la a doua societate. 

Domnul Trăistaru Cristian: Conform noului Cod Civil, cesiunea se poate face cu 

acordul proprietarului. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Mai sunt discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 20: proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei de 

folosinţă gratuită a două apartamente pentru tinerii postinstituţionalizaţi  
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 21: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării avizului de principiu 

în vederea organizării Târgului Anual Tradiţional în Municipiul Giurgiu, 

şoseaua Ghizdarului, nr.134, conform contractului de asociere în participaţiune 

nr.13.400 din data de 27 iulie 2008 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. Noi am solicitat câteva date legate de amplasament. Acesta va fi şi pe drumul 

de acces pe şoseaua Ghizdarului? În afară de târg ştiu că se mai făceau tarabe şi pe drum. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule Spoială, nu va fi nimic altfel decât a fost 

în alţi ani. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  
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Punctul 22: proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie 

publică cu strigare a unor spaţii disponibile excedentare situate în incinta 

Colegiului Naţional „Ion Maiorescu” din Giurgiu 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 23: proiect de hotărâre privind aprobarea parteneriatului între 

Municipiul Giurgiu şi Asociaţia Institutul pentru Democraţie Participativă Euro 

Qvorum, în vederea implementării proiectului „Dezvoltarea locală este 

responsabilitatea comunităţii - Fii şi tu implicat!” finanţat prin prin Grantul 

SEE 2009-2014 în cadrul Fondului ONG în România 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 24: proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii în parteneriat a 

unei cereri de finanţare cu titlul „Model de sistem de transport ecologic în zona 

transfrontalieră România – Bulgaria“ prin  Programul INTEREG V-A România 

Bulgaria 2014 – 2020, Axa 1 - O regiune bine conectată 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Şi la cel dinainte, nu se aprobă bugetul proiectului, 

jumătate din suma respectivă, ci bugetul proiectului este de atât, însemnând contribuţia 

proprie de doar 2%. Ambele proiecte sunt cu cofinanţare de 2%. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Cine este pentru? Cu modificările care au survenit? 

21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 25: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.145 din data de 22 aprilie 2015 

privind stabilirea categoriilor de persoane beneficiare de transport public cu tarif 

redus sau gratuit în Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 26: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Şcoala Gimnazială „Savin Popescu” şi Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Acest proiect se referă la parteneriatul care se va 

realiza între Şcoala generală Savin Popescu şi Ansamblul de Dansuri Românaşul care este 

constituit în cadrul acelei şcoli. După cum ştiţi, s-au făcut adrese şi de susţinere financiară 

pentru asigurarea transportului, cazării şi mesei pe durata a şase zile pentru participarea la 

două competiţii internaţionale a ansamblului de dansuri din cadrul acelei şcoli. 

Dumnealor au mai beneficiat din partea Consiliului Judeţean cu ceva vreme în urmă, au 

fost la o competiţie, au luat marele premiu şi prin acest rezultat, au primit invitaţia de a 

participa la un festival în Turcia şi la un festival în Praga. Drept umare, municipalitatea 

alocă suma de 16.000 lei  pentru susţinerea acestor două deplasări necesare tinerilor din 

şcoala respectivă. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  
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Punctul 27: proiect de hotărâre privind aprobarea preţurilor unitare pe unitate 

de măsură a articolelor normelor de deviz şi a cotelor procentuale aferente 

cheltuielilor indirecte şi a profitului, utilizate de Societatea Comercială 

Administraţia Domeniului Public şi Privat S.A. Giurgiu 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 28: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării „Programului 

anual al achiziţiilor publice - materiale şi servicii pe anul 2015” aprobat pentru 

Societatea Comercială Administraţia Zonei Libere Giurgiu S.A. 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule director, sunteţi în sală? Sau cineva din 

partea Zonei Libere? Vă rog mult de tot, vreau şi eu o explicaţie aici. 

Domnul Drăgan Cristian: În cadrul bugetului aprobat, această sumă pentru un 

contract de pază a fost prevăzut şi a fost bugetată această sumă de la bun început. Noi 

cerem modificarea programului anual de achiziţii şi servicii în structură, în sensul de a 

insera acest contract ca valoare. Bugetul Zonei Libere nu este influenţat, nu-i aduce alte 

costuri suplimentare. El a lipsit din programul de achiziţii publice şi servicii, odată 

aprobat iniţial în şedinţa din ianuarie. Ca şi valoare, ca şi implicaţii, ca şi presiune 

financiară, nu aduce nici un fel de efect. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule director, în calitatea mea de consilier local, 

vă cer în mod expres, ca la următoarea şedinţă să-mi prezentaţi şi mie un raport. Mie, ca 

şi consilier local. Sunteţi de acord? 

Domnul Drăgan Cristian: De acord. Un raport, legat de ce? 

Domnul consilier Dinu Ionel: De acest punct. Ştiţi ce se întâmplă? Eu ştiu că dvs. 

nu diminuaţi din cheltuieli, dar nu vreau să apară vreun prejudiciu pe acolo. Da? Eu ca să 

vă securizez.  

Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 29: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului 

centralizat al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri 

proprii şi subvenţii pe anul 2015 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 30: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului local 

de venituri şi cheltuieli pe anul 2015 şi a Listei de Investiţii aferente 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 31: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar Parohiei „Buna Vestire” 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Nu particip la vot la următoarele trei puncte de 

pe ordinea de zi. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 32: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar „Mănăstirii Sf. Gheorghe” 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Aş vrea ni se explice, care este stadiul, 

ce urmează să facă cu aceşti bani. 

Domnul primar Barbu Nicolae: După cum aţi observat şi în materialele de la mapă, 

începând cu luna ianuarie, februarie, toată metotodologia de acordare a sprijinelor 

financiare s-a schimbat şi în acest moment tot ce înseamnă sprijin financiar dedicat 

cultelor, se finanţează după legea cultelor, cu toată procedura care este aplicată la nivel 

naţional şi care este folosită şi de secretariatul naţional pentru culte. Pentru acest obiectiv, 

tot la mapă avem ca şi documente: autorizaţie de construcţie, stadiu fizic şi ce se face cu 
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banii. Deci, la fiecare element în parte şi de aici încolo, toate hotărârile care privesc 

sprijinele financiare destinate unor investiţii sau achiziţii au în spate aceste cerinţe. 

Dumnealor au completat o documentaţie destul de stufoasă cu toate documentele şi ca să 

vă răspund la acest punct de pe ordinea de zi, banii se vor duce pentru achiziţia de 

materiale destinate terminării sau, în vederea, nu finalizării ci continuării la biserica de la 

mănăstirea Sf. Gheorghe. Este vorba de biserica începută lângă Dunăreana. 

Pentru acest obiectiv Consiliul Judeţean, deci, dumnealor mai au un rest de 

executat în acest moment până la finalizare de aproape 12 miliarde. Au autorizaţie de 

construcţie în termen pentru această valoare. Au primit de la Consiliul Judeţean, pentru că 

toate sursele trebuie să fie luate în calcul, au primit de la Consiliul Judeţean 700 milioane 

bani vechi, 70.000 lei, urmează să mai primească şi cu aceşti bani se achiziţionează 

materiale şi se plăteşte tot ce trebuie ca să se finalizeze această lucrare. Noi sperăm ca 

prin investiţiile care se fac anul acesta, la sfârşitul anului să fie acoperită această biserică. 

Nu la stadiul de roşu, dar să nu mai fie zidurile, să intrăm în iarnă cu zidurile neterminate 

ca să creem o problemă de rezistenţă. 

Este un sprijin pe care ne-am angajat că o să-l facem pentru că această biserică 

aparţine municipalităţii, noi le mulţumim şi celor de la Consiliul Judeţean că au susţinut, 

pentru că şi municipiul Giurgiu aparţine de judeţul Giurgiu. Deci, nu trebuie să fie 

entitate separată şi până la urmă atunci când două instituţii susţin financiar investiţii în 

cultură, în artă şi în culte, au zic că e mult mai simplu să facem aceste investiţii şi pentru 

ambele părţi. Despre aceasta era vorba. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Dacă banii pe care noi i-am mai dat, că 

am mai dat…. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Au fost justificaţi, am avut raportul Curţii de 

Conturi în luna februarie. L-aţi avut la mapă, cu verificarea tuturor sprijinelor financiare 

care au fost acordate în perioada 2012-2014 inclusiv, cu tot ce a însemnat justificarea…. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Stadiile fizice care le-au… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Cu tot, cu tot. Nu au fost probleme. Vă spun că a 

fost un control cu tematică: sprijine financiare, în care nu am avut probleme. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Mai sunt discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 33: proiect de hotărâre privind aprobarea acordarea unui sprijin 

financiar Parohiei „Sfânta Treime - Smârda” 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Nu pot să votez. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: La ce se folosesc banii? 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Se folosesc pentru finalizarea picturii. În urmă cu o 

săptămânaă sau două, de hramul bisericii a fost făcută târnosirea picturii, dar pictura nu 

este finalizată. Mai are un colţ în care trebuie finalizată şi să ştiţi că între ctitorii, sau cei 

care au susţinut, apare în prisanie şi Consiliul Local. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Vroiam să-i spun domnului primar că eu nu-mi 

încalc totalitatea valorilor mele materiale şi spirituale. 

Domnul consilier Ilie Clement: Ca să se înţeleagă de ce eu şi domnul Bălănean nu 

votăm: facem parte din Consiliul Bisericii Smârda. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, având în vedere că este 

părintele de la Biserica Sf. Gheorghe, eu aş vrea să ştiu, ştiu că dânsul a făcut mai multe 

solicitări vis-a-vis de bani pentru această biserică. De asemenea, a  făcut mai multe stadii 

fizice la această biserică, a făcut capelă, a făcut pridvor, mai multe lucări şi eu din câte 

cunosc, el nu a primit nici o aprobare. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu ştiu că vă cheamă Gheorghe…. Părintele Puflea 

ştie, şi ne-a înţeles. V-am spus mai devreme, nu întâmplător am reamintit, funcţionăm sau 

sprijinele financiare dedicate cultelor au ca şi bază, fundament, legea cultelor şi merg 

după criteriul care se finanţează la nivel naţional de Secretariatul Naţional pentru Culte. 

La Biserica Sf. Gheorghe nu s-a finalizat în timp real stadiul fizic şi actualizarea 

autorizaţiei de construcţie. Părintele a venit marţi cu cererea, cu tot, comisiile fuseseră 

trecute, deşi, joi şi vineri, astăzi, de abia am semnat autorizaţia de construcţie pentru 

restul de executat. Trebuie să ştim în orice moment cât avem rest de executat, nu putem 

să finanţăm continuu pe o autorizaţie veche şi să nu ştim în spate. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Eu ştiu că o are de mai multe luni. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da, dar nu erau, autorizaţia a fost o greşeală, 

părintele… Să explice părintele, cel mai bine! 

Părintele Puflea Nicuşor: Bună ziua! La mulţi ani cu ocazia zilei naşterii Sf. Ioan 

Botezătorul! Salutăm membrii Consiliului Local pentru îngăduinţa de a participa la 

şedinţa publică, de asemenea, mulţumim pentru votul care l-aţi dat pozitiv şi în legătură 

cu sprijinul la Parohia Sf. Gheorghe. Într-adevăr astăzi la ora 8 am reuşit să iau 

autorizaţia, întrucât aşa cum a spus şi domnul primar, documentaţia care le-a impus după 

controlul financiar care l-a avut în februarie, pentru că şi eu am reprezentat prin calitatea 

pe care o am de consilier la Episcopia Giurgiului, am reprezentat mănăstirea, cum de aia 

am şi venit astăzi, tot pentru Mănăstirea Sf. Gheorghe şi s-a schimbat procedura. 

Procedura aceasta ne-a dat nouă puţină bătaie de cap întrucât solicitam inginerului 

constructor să ne facă o documentaţie şi o făcea pe dos, solicitam arhitectului să ne facă 

documentaţia pentru restul de lucări şi ce mai este, ne făcea tocmai pe dos şi Serviciul 

Urbanism a sesizat treaba aceasta că nu am îndeplinit condiţiile scriptic, să spun aşa. 

Acum, asăzi, am luat autorizaţia, o avem la noi, suntem în posesia ei şi dacă doriţi, pentru 

că şi comisiile sunt aici, puteţi să daţi verdictul, pentru că nu e nici o ilegalitate. Cu toţii 

ştim stadiul bisericii, capelei Sf. Gheorghe, să dăm undă verde. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: De când aţi solicitat banii? 

Părintele Puflea Nicuşor: Am solicitat şi anul trecut şi anul acesta în ianuarie, dar 

documentaţia… 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Anul trecut a fost supusă de două ori în şedinţa de 

Consiliu, două cereri ale părintelui şi nu au fost aprobate. Anul acesta, pentru faptul că în 

luna ianuarie când a depus, eram în control şi se lucra la procedura privind acordarea 

sprijinelor financiare, am suspendat până la acest moment toate sprijinele financiare până 

aveam acea procedură legală, avizată, de lucru. Eu sunt ferm convins şi aş vrea să 

explicaţi dvs., eu am explicat, dar poate că nu m-am făcut bine înţeles. Consiliul Local 

funcţionează pe baza unor proiecte sau nu, aprobă nişte proiecte de hotărâre care au trecut 

în prealabil prin comisii, care au fost trecute pe ordinea de zi şi care sunt supuse atenţiei 

dvs. în baza acelei ordini de zi. Procedura de la Consiliul Local nu seamănă cu cea de la 

Consiliul Judeţean, în sensul că putem veni cu cerere în timpul şedinţei şi consilierii s-o 

aprobe, pentru că nu există procedură. Noi aşa am aprobat, Consiliul Local aşa a aprobat 

procedura de lucru, de funcţionare a Consiliului Local. Şi mai vreau să fiu înţeles că 

niciodată nu s-a putut veni cu o cerere, decât de modificare a sumelor într-o hotărâre, dar 

nefiind trecută pe ordinea de zi şi nefiind susţinută şi trecută prin comisii, nu poate fi şi 

vreau să explicaţi şi dvs. şi poate eu îmi asum, ca executiv că noi propunem hotărârile. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Trebuie să existe un raport de specialitate, să 

treacă prin comisii… 

Domnul secretar Roşu Petre: Asta-i procedura! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Durează o săptămână. Părinte, cererea este în 

termen. Ele vor intra. Cele care nu au intrat, pentru că vă spun, au mai fost cereri, noi am 

finalizat procedura şi putem acorda. Şi mai vreau să spun ceva: surse financiare în buget 

există. Deci, nu se pune problema că nu avem surse şi nu putem da. Numai că nu am 

putut promova o hotărâre atâta timp cât nu era procedura finalizată. 

Părintele Puflea Nicuşor: Aveţi perfectă dreptate! Dar o săptămână scriptic, pe 

urmă o săptămână faptic şi pe urmă, începerea construcţiei durează, ajungem iar în luna 

octombrie. De aia am spus! Aşa cum la noi în cultul bisericii ortodoxe se face o dispensă, 

pentru că tot sunt comisiile aici, eu am dosarul la mine, putem să facem în 5 minute şi-i 

dăm drumul. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Asta numai dacă vrea preşedintele de şedinţă să 

propună. Domnul primar mai devreme a invocat legea cultelor, evident şi normal că 

trebuie s-o respectăm în totalitate, dar legea cultelor vorbeşte despre 18 confesiuni 

religioase. Aş avea rugămintea la dvs. domnule primar, că mai sunt şi alte biserici de alte 

confesiuni religioase pe teritoriul municipiului Giurgiu, să fie şi ele ajutate aşa cum este 

şi biserica ortodoxă română. Să nu credeţi că datorită faptului că am convingeri 

protestante vis-a-vis de indulgenţă şi atâta tot. Mai mult nu! Soţia mea şi fiica sunt 

ortodocşi, eu mai puţin, am alte convingeri. Părinte, am o rugăminte la dvs.: sunteţi cinstit 

şi corect să-mi răspundeţi la o întrebare? 

Părintele Puflea Nicuşor: Da. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Aţi vorbit urât acum câteva zile de persoana lui Ionel 

Dinu? Fiţi sincer! Pe scările Primăriei. Aţi spus un cuvânt murdar! Ştiţi ce se întâmplă? 

Nu faceţi altceva decât să-mi luaţi păcatele, eu să merg în rai şi dvs. să mergeţi în iad. 

Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Mai avem pe ordinea de zi: 

 

1. Informare cu privire la faptul că a fost deschisă procedura generală a 

insolvenţei împotriva S.C. CENTRALA TERMICĂ GIURGIU S.A.. 
 

2. Raport de activitate al Apa Service S.A. privind activitatea desfăşurată în 

perioada 01.01.2013-31.12.2014 
 

Nu sunt discuţii. Întrucât ordinea de zi s-a epuizat, declar şedinţa închisă! Vă 

mulţumesc pentru participare şi pentru votul în unanimitate! 

 

Şedinţa se încheie la ora 12
53

. 

 

 

 

 P R E Ş E D I N T E, 

 

                    Dinu Ionel                      SECRETAR, 
 

              Roşu Petre                 ÎNTOCMIT, 

 

                                 Stanciu Violeta 

 

 

 

 


